



23.12.2018

Lahden Hiihtoseura, alppijaosto, johtoryhmä

Aika 18.11.2018, klo 18:00–20:25

Paikka LHS:n toimisto, Urheilukeskus

Osallistujat

Rami Ruuska (pj), Marko Lundgren, Roope Kankaanmäki, Kaija Ahonen, Simo Kainulainen, Sanna Lehtimäki, Janne Reimari (puhelimella 18:30-19:15)

Poissa: Pete Peltola, Erkki Raita

Asiat

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:05.

2. Järjestäytyminen ja esityslistan hyväksyminen

Sihteeriä ei valittu. Sovittiin, että pj kirjaa asiat.

3. LHS:n ja johtokunnan asiat (Simo)

- Leditauluasias: Tarkoituksena on perustaa yritys (LHS-media), joka myy yrityksille ja tapahtumamarkkinointiin media-tilaa Lahden kaupungin alueella. Suuret ulkotiloihin sijoitettavat medianäytöt tullaan sijoittamaan liikenteen solmukohtiin. Projekti toteutetaan LHS:n ja Petri Huttusen yhteistyönä. LHS johtokunta on hyväksynyt kaavailut toimenpiteet. Toiminta on tarkoitus alkaa keväällä 2019.
- LHS punttisali urheilukeskuksen mäkipatsomossa on valmis. Salin lukitussysteemien järjestämisen ja jaostojen käyttövuorojen jakamisen jälkeen käyttö voi alkaa. Roope hoitaa asiaa eteenpäin alppijaoston osalta.
- LHS:n toiminnanjohtajaksi valittu Janne Marvaila. Alppijaosto onnittelee Jannea valinnasta ja toivottaa uuden toiminnanjohtajan tervetulleeksi seuraan.

4. Jaostojen pj-palaverin asiat

Rami esitteli kokousaiheita, joita olivat:

- Jaostotuet
- Tilinpäätös 2017-2018
- Hiihtolajien Nuorten MM ja Salppurinkisojen järjestelyt
- Karpalon kehittämissuunnitelma

- Jäsenmaksuvelvoite/seuran maksamat korvaukset/saata-
vat/perintä
 - Kokouksen puheenjohtaja (Eki) huomautti, että seura
ei maksa korvauksia toimihenkilöille, ellei saaja ole
seuran jäsen ja siis maksanut jäsenmaksua.
 - Puheenjohtaja muistutti, että seuran ja jaostojen saa-
tavat viedään tarvittaessa jopa perintään.
 - Urheilijasopimuksen mukaiset bonukset maksetaan
sopimuksen mukaan, eli kuluja (=kuitteja vastaan)
matka ja-/tai kululaskulla.
- LHS jaostojen ajankohtaiset asiat.

5. Kauden 2018–2019 asiat

Valmennus

- Valmentajatilanne ok

Leirit (yhteisleirit)

- Ruka: Lähdössä n 60 henkilöä.
- Suomi: Kaikki leiriin liittyvä on varattu, valmennus on vah-
vistettu ja tilanne on ennalta katsottuna hyvä. Leiri järjeste-
tään suunnitelmien mukaisesti.

Viikkoharjoittelu

- Roope kertoi, että Pajulahtihallista on saatu varattua vuoroja
koko talvikauden ajaksi. Tarkemmat harjoitusajankohdat il-
moitetaan jojojen toimesta.

Valmentajasopimukset

- Kaikilta valmentajilta ei ole vielä saatu sopimusta.
- Rami toimittaa sopimus pohjan Roopelle, joka hoitaa asian
kuntoon. Valmentajakorvauksia ei makseta, ilman valmenta-
jasopimusta.

Seurojen välinen yhteistyö

- Keskusteltiin mm. akatemia yhteistyöstä liittyen seurayhteis-
työhön. Keskustelua jatketaan muiden seurojen kanssa.
- Yhteyshenkilöinä asiassa LHS:n osalta Roope ja Marko.

Valmentajien kausarit Messilä & Himos

- Valmentajalista on toimitettava Messilään 4.12. mennessä
- Rahastonhoitaja huolehtii valmentajalistan Messilään
- Pete P. toimittaa Fr valmentajien nimet Sannalle mahdolli-
simman pian.
- Joukkueenjohtajat
- Jojo-toiminta etenee hyvin ja kaikilla on omat tehtävät sel-
villä
- Yhteydenpito hoituu vakiintunein keinoin (pääviestituskana-
nava WhatsApp)
- Seuraavaa palaveri sovitaan tarvittaessa
- Keskusteltiin Tahko GP:n majoituksista.

Talous

Käytiin läpi talouskatsaus.

- Ryhmien budjetit
 - Laskut mennyt MyClubin kautta suurimmalta osin
 - FR ja SN ei ole vielä ottanut MyClubia käyttöön. Todettiin, että näidenkin ryhmien tulisi ottaa MyClub käyttöön mahdollisimman pian.
 - SN ja FR porukan MyClub koulutus 11.12. klo 18:30. Mukaan voi tulla kaikki halukkaat myös muista ryhmistä.
 - Osallistuminen harjoitustoimintaan kertamaksuilla. Keskusteltiin asiasta ja sovittiin, että mahdollistetaan yksittäisille henkilöille erillissopimuksella 150 € perusmaksu plus € 20 kerta. (Huom. kertamaksuperiaatteella ei ole mahdollista saada kausimaksuetuja). Asia ilmoitetaan ryhmien valmentajien toimesta henkilöille, jotka ovat tiedustelleet asiaa.
- Jaostotuen jakautuminen ryhmille. Päätetään myöh.
- Käytiin läpi talous / laskutusohje. Pääsääntö on, että laskujen kierto pystyttäisiin hoitamaan yhden viikon kuluessa. Asiassa on huomioitava, että laskutuskiirroksessa mukana olevat henkilöt eivät hoida asiaa päätoimisesti ja päivittäin.
- Muistutettiin, että kaikki alppijaoston laskut tulee lähettää osoitteeseen alppi.laskutus@lhs.fi

Huolto

- Keppitalkoot pidetty
- Keskusteltiin siilon talkoista. Sovittiin, että ne pidetään keväällä
- Keskusteltiin suksisäilytyspaikoista Messilässä. Esitetään asiaa Messilälle.

Kilpailut

- Masters CUP: Ok, järjestelyt hoidetaan edellisten vuosien tapaan
- Kehitysvammaisten alppikisat Messilä, joko pe 18.1 - la 19.1 (todettiin tämä paremmin sopivaksi) tai la 19.1 - su 20.1.2019. Ei uutta tietoa. Kisat pyritään hoitamaan ja etukäteen varattujen henkilöiden tulee varata ko. ajankohta kalenterista
- Muistutuksena MessiläCup päivämäärät (2019) 29.1. GS, 5.2. SL, 12.3. SM GS, 14.3. SM SL. Järjestäjä - yksi ryhmä per kisa.
- Jokamies cup: järjestetään jos sponsori löytyy. Jaoston jäsenet voivat etsiä vapaasti ilmoittaa sopivia yhteistyökumppaneita Ramille
- Freestylekisat (avoin)
- Lumilautasessareita järjestetään yhdet tai kahdet.

Talkootoiminta ja tapahtumaporukka

- Keppitalkoot pidetty 20.11. Paikalla porukkaa sopivasti
- Muut tapahtumat: käytiin läpi yhdessä rinteessä projektin tapahtumat
- MM kisat: Simo hoitaa muistutusviestin kisojen talkootyöhön osallistumisesta. Janne välittää saman tiedon myös muiden seurojen jäsenille, joita pyritään houkuttelemaan mukaan
- Finlandiahiihto 23.-24.2.2019. LHS alppi hoitaa numeroiden- jaon Finlandiahiihdon maksaman erilliskorvauksen mukaan. Rami ja Janne huolehtivat porukan viimevuoden tapaan.

Hiihtokoulun kausi

- Käytiin läpi hikon ajankohtaiset asiat
- Muistutettiin edellisessä kokouksessa keskustellusta mahdollisesta hyppypatjan hankkimisesta hikolle
- Todettiin, että viestintää kuten lehtijuttuja LHS alppijaoston hiihtokoulutoiminnasta, opettajista, projekteista ym. ym. tarvitaan. Tj. Anna Kempainen hoitaa.

6. Kehittämiprojekti 2018–2019 (alkanut 1.7.2018)

- Käytiin läpi projektin alkanut toiminta
- Kati Karinkanta aloittaa työt 1.12.2018
- Kati pyydetään esittelemään projektia jory:n seuraavaan kokoukseen

7. Vaateprojekti 2018–2020, tilannekatsaus

- Sovittiin, että yritetään vielä tiedustella, jos paikallisilta toimijoilta (Luhta) olisi mahdollista saada sopivia takkeja
- Mikäli ei onnistu, siirretään hankinta kaudelle 2019-2020.

8. Keppitilaus

- Roope kertoi, että Levin MC keppejä ei saatu, sillä kepit varattiin aiemmasta EC ja FIS kisoihin. Näin ollen tässä vaiheessa tilattiin 60 uutta keppiä. Lisätilaus tehdään myöhemmin edellisessä kokouksessa sovitun mukaisesti.

9. Muut käsiteltävät asiat

- etunimi.sukunimi@lhs.fi sähköpostit. Asia on prosessissa.

10. Seuraava kokous

Sähköpostikokous tammikuussa 2019

11. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin 20:25

Kokouksen puheenjohtaja

Rami Ruuska

Jakelu

LHS Alppi johtoryhmän jäsenet

LHS Alppi nettisivut

Tiedoksi

Anna Kemppainen, LHS alppijaosto, hiihtokoulu

Kati Karinkanta, LHS, yhdessä rinteessä-projekti